



Verslag vergadering DB 03/03/2020

Aanwezig : - Guido Moeyersoons (verslag) - Tim Holvoet - Adamczyk Mieczyslaw- Erik Van Aerschot

Verontschuldigd : Karl Laverge - Filip Soetaert- Andre Vangroenweghe - François Lievens =

1. Woord van de voorzitter.

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering .

Het verslag van de vorige vergadering word goedgekeurd en is aan de clubs en de VHV verzonden.

3. Nazicht nog niet afgewerkte items

Briefing Vergadering regio's met VHV penningmeester. De laatste vergadering had plaats in Lokeren , we wachten op het verslag. Guido stelt vraag aan VHV naar verslag + of de vergadering van 16/03 nog doorgaat .

4. Brieven/mails in, uit

IN : Vraag aan Gerrit toelichting op onze regio alg verg over G sport . Guido blijft contact houden .

⇒ Vraag Desselgem , in seizoen 20-21 met j16 buiten competitie => normaal ok maar dient

volgend seizoen aangevraagd te worden met de juiste gegevens.

⇒ vraag O Brugge cursus tafel off in maart ? => kan eventueel vanaf begin april , Guido neemt contact om dit te verschuiven .

⇒ vraag Roeselare aanpassing boette OC47 dubbel aangerekend . Is aangepast

⇒ vraag Jelle vonckx kwalificatietornooi op een locatie voor screening mogelijke selectiespelers => zie verder

UIT : Vraag aan VHV om op de regio alg verg toelichting te komen geven over G sport

=> negatief zou op de VHV alg vergadering en de promotie bijscholing aan bod komen .

⇒ Verslag evaluatie meisjescompetitie VHV

⇒ Nacompetitie J16 West

⇒ Uitnodiging regio ontmoetingsdag U12 te Gent op 14 maart , niet mogelijk voor M13 wegens competitie . => deze meisjes zullen ook een verrassing ontvangen.

⇒ Vraag G sport uitleg tijdens regio AV via VHV (Gerrit Vertommen) Guido Heeft contact opgenomen met Sport Vlaanderen , dat komt in orde .

5. Competitie senioren en jeugd

⇒ HC Aalst laat weten FF te geven voor de wedstrijd OA05 van 28 sept , ze vinden geen geschikte datum , de FF boette (tweede maal) zal worden aangerekend .

⇒ Wat met wedstrijden die niet zijn doorgegaan wegens het stormweer waar een van beide clubs niet akkoord was met uitstel (ook als het niet op de VHV site is aangekondigd vragen clubs om uitstel wegens stormweer)

⇒ Wij dringen er op aan dat de clubs de mails vanuit de regio lezen en op de juiste manier opvolgen , gezien het opzet van de nieuwe website om de uitslagen van U 12 ,U10 en U8 tornooien in afzonderlijke documenten door te sturen .

⇒ Nacompetitie J16 west met 2 wedstrijden heen en terug (staat ook op de VHV site)

6. Scheidsrechters

⇒ Vraag VHV penningmeester goedkeuring onkostennota beg sr De Boeck W => akkoord voor uitvoering . (heeft het zin om 2 sr te begeleiden op een locatie 2 wedstrijden onmiddellijk na elkaar)

⇒ Vraag vergaderkosten (10) in functie ? Guido stelt vraag voor verduidelijking.

⇒ Blijkbaar hebben niet alle sr hun Exel aan de VHV doorgezonden , hierdoor kunnen de afrekeningen niet correct gemaakt worden deze lege Exel in nochtans op de VHV site terug te vinden zo weten sommigen niet dat zij ook de verplaatsingen voor de VHV en de regio in hun Exel moet plaatsen .

⇒ Er loopt weer een en ander mis met de VHV website , vooral wat de aanduidingen betreft.

⇒ Blijkt dat bij de LFH tot december het blokkensysteem zou gehanteerd zijn en blijft een oplossing voor de korte verplaatsingen veel te lang op zich wachten .

7. Begeleiding jsr

- ⇒ Kunnen onze begeleiders aanwezig zijn op de toernooien ? Guido zal een mail sturen aan VHV met de vraag wie binnen de clubs de begeleiders zijn om langs deze weg ons project nieuw leven in te blazen .

8. Website

Onverwacht is onze nieuwe website reeds online als je mensen aanspreekt zijn ze overwegend positief .

HC Lokeren hadden we over het hoofd gezien , is intussen bijgewerkt.

9. Financiën

- ⇒ Alle bewijsstukken van betalingen door de regiopenningmeester zijn digitaal doorgezonden aan de VHV penningmeester
- ⇒ Door het systeem van het verenigingswerk is het heel moeilijk om een zicht te hebben, op onze uitgaven van 2019 en is het ook heel moeilijk om een begroting voor 2020 op te maken.
- ⇒ Aanpassing Boette Roeselare OC47 .
- ⇒ Is er nog een compensatiekas ? Guido zal een mail sturen aan de VHV met de vraag of deze nog bestaat en wordt toegepast.

10. Selecties

- ⇒ Voor volgens seizoen vraagt men vanuit de selectie om een van de eerste speeldagen (in september) van j16 en M15 competitie op een locatie te spelen zodat de technische staf van de VHV alle jongens en meisjes eens aan het werk zien . wij stellen ook voor om aanwezig te zijn op het kwalificatietoernooi hier moeten de spelers en speelster onder een hogere druk presteren .
- ⇒ Wij stellen ook voor om de regiocompetitie op te waarderen , zodat enkel de sterkste ploegen over een gans seizoen zich voor de VHV plaatsen , nu is het zo dat de regiocompetitie eigenlijk enkel oefenwedstrijden zijn .

11. Varia .

- ⇒ Voorbereiding regio algemene vergadering de uitnodiging wordt opgemaakt en zal voor 15 maart aan alle clubs worden verzonden .

**volgende vergadering 6 April 20.00u Vip zaal Hekers
Zwijnaarde**